



Information of the CIVVIH president, 05/2021

New information

1. General Messages: Articles for Newsletter No. 29, availing for leadership opportunities for the CIVVIH Bureau and Executive;
2. Cultural Heritage Addendum – Peer Review Process - UN Disaster Risk Reduction (UNDRR);
3. Book of Papers by Teresa Colletta, Declarations French and English Versions of the CIVVIH Mediterranean Sub-committee;
4. CIVVIH as Partner of the International conference “In Restauro: Post-War Heritage of Art and Architecture in Central and Eastern Europe. Integrated Approaches to Dissonant Monuments and Sites”

Nouvelle information

1. Messages généraux : Articles pour la lettre d'information n° 29, offrant des opportunités de leadership pour le bureau et l'exécutif du CIVVIH ;
2. Addendum sur le patrimoine culturel - Processus d'examen par

les pairs - Réduction des risques de catastrophes naturelles (UNDRR) ;

3. Livre de communications de Teresa Colletta, Déclarations Versions française et anglaise du sous-comité méditerranéen du CIVVIH ;

4. CIVVIH comme partenaire de la conférence internationale "In Restauro : Patrimoine artistique et architectural de l'après-guerre en Europe centrale et orientale. Approches intégrées des monuments et sites dissonants"

Dear members of CIVVIH,

I am sending you attached the four mentioned materials.

Stay healthy and safe!

Cordially

Dr.-Ing. Claus-Peter Echter

CIVVIH President

Cher membres du CIVVIH,

Je vous envoie en pièce jointe les quatre évoquée matériels.

Restez en bonne santé et en sécurité!

Cordialement

Dr.-Ing. Claus-Peter Echter

CIVVIH Prèsident

1. General Messages

Dear Members for our upcoming CIVVIH Newsletter No. 29 we urgently need new and informative articles. Please send them to our Managing Editor Paula Cordeiro (mail to: paula.cordeiro@brucity.be) - till latest 05 July 2021.

During our virtual Annual Meeting in November 2021 we will have our CIVVIH Bureau and Executive elections. I kindly ask you to consider the applications and send them to Dr. Claus-Peter Echter (mail to: cpechter@gmx.de) and to Kathleen Crowther (mail to: KCrowther@clevelandrestoration.org). Later we will call for definite applications.

1. Messages généraux

Chers membres, pour notre prochaine lettre d'information CIVVIH n° 29, nous avons besoin d'urgence d'articles nouveaux et informatifs. Merci de les envoyer à notre rédactrice en chef Paula Cordeiro (mail to : pau-la.cordeiro@brucity.be) - jusqu'au 05 juillet 2021 au plus tard.

Lors de notre réunion annuelle virtuelle en novembre 2021, nous procéderons à l'élection du bureau et de l'exécutif de CIVVIH. Je

vous demande de considérer les candidatures et de les envoyer au Dr. Claus-Peter Echter (mail to : cpechter@gmx.de) et à Kathleen Crowther (mail to : KCrowther@clevelandrestoration.org). Nous lancerons ultérieurement un appel à candidatures définitives.

2. Cultural Heritage Addendum – Peer Review Process - UN Disaster Risk Reduction (UNDRR)

The President was invited to participate in the Peer Review Process of the UNDRR. Enclosed you will find the filled questionnaire.

Download: [PDF MATRIX OF COMMENTS-1](#)

2. Addendum sur le patrimoine culturel - Processus d'examen par les pairs - Réduction des risques de catastrophes naturelles (UNDRR)

Le Président a été invité à participer au processus d'évaluation par les pairs de l'UNDRR. Vous trouverez ci-joint le questionnaire rempli en anglais.

Download: [PDF MATRIX OF COMMENTS-1](#)

3. Book of Papers by Teresa Colletta, Declarations French and English Versions of the CIVVIH Mediterranean Subcommittee

The Book of Papers of the Virtual Mediterranean Sub-committee Meeting which took place in February 2021 has been released on

our website.

Link to: [PROGRAM and BOOK of ABSTRACTS](#)

In addition you will find the text of the declaration of this meeting in English.

Download: [PDF ENGLISH-DECLARATION-5-3-2021-1](#)

3. Livre de communications de Teresa Colletta, Déclarations Versions française et anglaise du sous-comité méditerranéen du CIVVIH

Le recueil de documents de la réunion du sous-comité virtuel de la Méditerranée qui a eu lieu en février 2021 ont été publiés sur notre site web.

Lien vers : [PROGRAM and BOOK of ABSTRACTS](#)

En outre, vous trouverez le texte de la déclaration de cette réunion en française.

Download: [PDF déclaration-française-29-03-21-2](#)

4. CIVVIH as Partner of the International conference “In Restauero: Post-War Heritage of Art and Architecture in Central and Eastern Europe. Integrated Approaches to Dissonant Monuments and Sites”

Attached you will find the document.

Download: [PDF Press-Release-In Restauro EN proposed and adopted changes-1](#)

4. CIVVIH comme partenaire de la conférence internationale "In Restauro : Patrimoine artistique et architec-tural de l'après-guerre en Europe centrale et orientale. Approches intégrées des monuments et sites dissonants"

Vous trouverez ci-joint le document en anglais.

Download: [PDF Press-Release-In Restauro EN proposed and adopted changes-1](#)